



苏州莱标标准认证有限公司

环境管理体系认证证书

兹证明

山东创源新材料科技有限公司

统一社会信用代码: 91371623MA3NJE136L

山东省滨州市无棣县埕口镇眨河桥以北、沿河路北侧

已建立的环境管理体系符合

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015 标准

证书覆盖业务范围:

氧化铝、氢氧化铝、化学品氧化铝的生产所涉及的相关环境管理活动

证书编号: 33220E20069R1M

证书颁发日期: 2023-10-27

首次注册日期: 2020-09-30

证书有效期至: 2026-09-29

第一次监督

第二次监督

本证书在国家规定的行政许可、资质有效期内使用有效
获证组织必须定期接受监督审核, 经审核合格并加贴监督标识, 本证书方继续有效



地址: 中国江苏苏州高新区竹园路 209 号 (215011)

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询



Suzhou LQA Standard Certification Co., Ltd.

ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

This certifies that the Environmental Management System of
Shandong chuangyuan new material technology Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91371623MA3NJE136L

North of Yanhe Road, North of Zhahe Bridge, Chengkou Town, Wudi County,
Binzhou City, Shandong Province, China

has been assessed by LQA and found to be in conformance to the following standard:

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

Scope of Certification:

**Environmental Management Activities Related to Production of Alumina,
Aluminum Hydroxide and Chemical Alumina**

Certificate Number: **33220E20069R1M**

Certificate Issue Date: **27-Oct-2023**

Initial Registration Date: **30-Sep-2020**

Expiration Date: **29-Sep-2026**

First Surveillance Audit	Second Surveillance Audit
---	--

This certificate is valid within the period of the administrative license and qualification prescribed by state;

The certified organization must do the regular surveillance audit, get valid audit conclusion
and add the surveillance identification to maintain the effective of the certificate.



Address: No.209 Zhuyuan Rd. Suzhou City, Jiangsu Province, China(215011)

The Certificate information can be searched on the website of CNCA (www.cnca.gov.cn)